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Attachment 2 

2018上海交通大学李政道科学与艺术作品大奖赛报名表
[bookmark: _GoBack]Registration form for SJTU-T.D. Lee Science and Art Works Competition 2018
	姓名
Name
	
	性别
Gender
	

	身份证号
ID No.
	
	学校/单位
University/ Unit
	

	职业
Occupation
	
	职称
Title
	

	手机
Phone
	
	邮箱
Email
	

	作品名称(中英文)
Name of your Work
	
	作品形式
Form of your work
	

	作品描述(中英文≤500字)
Description of your work(no more than 500 words)
	



填写说明：
1：	请将作品文件与本报名表一同打包发送至lzdkeyi@lib.sjtu.edu.cn，压缩文件命名为“2018-MM-DD-作者姓名-作品名称”，多张图片时，请在文件名末尾添加编号。
2：	职业：填写学生、教师、设计人员等；职称可填写教授、讲师、工程师等，若无则空缺。
3：作品形式：填写中国画、油画、雕塑等作品创作形式。
4：	作品描述：对作品进行简单描述，重点阐明作品与本次大赛主题的关系。同时说明作品的尺寸、安装、场地等以及其它特殊要求。控制在500字以内。
5：作品名称和作品描述需提供英文。

Note: 
1: Please send your work file together with this registration form to lzdkeyi@lib.sjtu.edu.cn. The compressed file should be named as"2018-MM-DD-Author Name-Works Name". If your work contains multiple pictures, please add a number at the end of the file.
2: Profession: please fill in: students, teachers, designers, etc.; titles can include professors, lecturers, engineers, etc. If it is not applicable, please keep it blank.
3: Form of your work: Include Chinese paintings, oil paintings, sculptures and other media.
4: Description of the work: A brief description of the work, focusing on clarifying the relationship between the work and the theme of the competition. At the same time, explain the size of the work, installation, site, and other special requirements, etc. The description should be 500 words or less.
5: The name of the work and the description of the work need to be provided in English.
